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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 95 

Budgetuppföljning 1 2016 för kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Rapporten godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Budgetuppföljning 1 per den 31 mars 2016 för kommunstyrelsen avser verksamheter 

inom politisk ledning, sektorn för administration, ledning och service, sektorn för eko-

nomi och uppföljning, fastigheter KS, Storstockholms brandförsvar, kommunstyrel-

sens planutskott samt plan, mark och exploatering. 

 

Helårsprognosen för kommunstyrelsen visar ett överskott om 3 565 tkr, vilket främst 

förklaras av att vissa projektmedel inte kommer att förbrukas under 2016. 

 
Handlingar i ärendet 

Budgetuppföljning 1 kommunstyrelsen, SEU 2016-04-20 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Socialdemokraterna hade ett annat förslag till budget för 2016 än det som beslutades 

om i Kommunfullmäktige. Vi anser att kommunstyrelsen återigen har en för stor andel 

prognosticerade medel som inte tas i anspråk och föreslog i vårt budgetalternativ 

omdisponeringar till andra nämnder.” 

 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Miljöpartiet tycker att det är beklagligt att Alliansen inte öppet redovisar sina tankar 

kring Ekobacken. Sedan några år tillbaka avsätts medel i budgeten för att realisera Be-

sökscentrumet samtidigt som Alliansen inte visar någon ansatts till att utveckla centrat 

i enlighet med tidigare beslut. Det är uppenbart att medel endast bokas i budgeten för 

att fungera som en extra reserv att nyttja för andra ändamål under året. Vi skulle helst 

se att Besökscentrat utvecklas så som det ursprungligen är tänkt och att extra reserver 

istället budgeteras på ett korrekt sätt.” 

 
Sändlista 

SEU 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 96 

Budgetuppföljning 1 2016 för kommunfullmäktige m fl 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Rapporten godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Budgetuppföljning 1 per de 31 mars 2016 för kommunfullmäktige m.fl. omfattar verk-

samheter inom kommunfullmäktige, partistöd, utbildningsbidrag, politiska sekreterare, 

revision samt valnämnd. 

 

Helårsprognosen för kommunfullmäktige m.fl. visar ett förhållandevis måttligt under-

skott, - 100 tkr, att hänföra till eftersläpning för kostnader för webbsändningar av full-

mäktige samt merkostnader för valnämnden.  

 
Handlingar i ärendet 

Budgetuppföljning 1 kommunfullmäktige m.fl. SEU 2016-04-20 

 
Sändlista 

SEU 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 97 

Budgetuppföljning 1 för kommunen 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Rapporten godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Budgetuppföljning 1 per den 31 mars 2016 för kommunen prognosticerar ett positivt 

resultat om 68,1 mnkr för helåret för den skattefinansierade verksamheten. Detta är vä-

sentligt bättre än kommunfullmäktiges mål om 40,0 mnkr. Nämnderna räknar med ett 

sammantaget underskott mot budget med -7,5 mnkr. Skatteintäkterna, inklusive kom-

munalekonomisk utjämning, beräknas bli 27,5 mnkr högre än budget. De kommunala 

bolagen prognosticerar ett positivt resultat för helåret på 23,1 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 

Budgetuppföljning 1, per den 31 mars, (BUP 1 2016), SEU 2016-04-22 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Socialdemokraterna hade ett annat förslag till budget för 2016 än det som beslutades 

om i Kommunfullmäktige. Vi anser att en del av nämnderna är underbudgeterade och 

hade i vårt budgetalternativ föreslagit omdisponeringar bland annat från KS till andra 

nämnder. Vi konstaterar också att kommunen i likhet med vårt budgetförslag från hös-

ten 2015 nu får betydligt högre skatteintäkter än vad som var budgeterat. Hade vårt 

förslag om högre budgeterade skatteintäkter blivit beslutat hade inte underbudgete-

ringen av nämnderna behövt vara så omfattande som i den beslutade budgeten.” 

 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Det är positivt att avvikelsen gentemot budget redovisas redan nu för Socialnämnden 

och Vård- och Omsorgsnämnden. Samtidigt hade vi helst sett att kommunen redan nu 

beslutar att nyttja konjunkturreserven till budgetrevideringen i juni så att nämnderna 

får möjlighet att fokusera på att driva verksamheterna på ett effektivt och ändamålsen-

ligt sätt istället för att skapa orealistiska sparbeting som slutligen drabbar våra medbor-

gare, exempelvis sökande av LSS insatser som drabbats hårt av Vård- och Omsorgs-

nämndens för låga budget under 2015 och nu under 2016.” 

 
Sändlista 

SEU 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 98 

Resultatbalansering från 2015 till 2016 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Projektmedel balanseras från 2015 till 2016 med netto 16 858 tkr i enlighet 

med förslaget. Balanseringen inarbetas i reviderad budget för 2016. 

2. Resultatenheternas resultat 2015 balanseras till ackumulerat belopp med netto -

26 788 tkr, vilket ger en ackumulerad negativ avsättning inom eget kapital 

t.o.m. 2015, -87 951 tkr, enligt redovisat förslag till resultat per enhet.   
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Efter varje bokslut beslutar kommunfullmäktige om balansering av projektmedel och 

av överskott och underskatt inom kommunens resultatenheter. Utifrån bokslut för 

2015 redovisas nu förslag till resultatbalansering från 2015 till 2016. 

 

Grundprincipen för nämndernas resultat är att de inte ska balanseras vidare mellan 

åren. Däremot tillämpas resultatbalansering för kommunens resultatenheter i enlighet 

med de principer för resultatbalansering som fastställts av kommunfullmäktige. 

 
Handlingar i ärendet 

Förslag till resultatbalansering till 2016, SEU 2016-03-19 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Socialdemokraterna reserverar sig mot beslutet eftersom policy om resultatbalanse-

ring inte har följts. Policyn säger att underskott som beror på faktorerna som verksam-

heterna inte har rådighet över bör skrivas av. Det har inte skett. Flera av verksamhet-

erna har underskott som inte verksamheterna har haft rådighet över. Till exempel: Sko-

lor och förskolor kompenseras till exempel inte i budget för löneökningar. Skolor med 

barn i behov av särskilt stöd kompenseras inte utan Värmdöalliansen får det att låta 

som att det är barnen med behov av stöd som orsakar underskott när det i själva verket 

handlar om ren underfinansiering. Särskilda boenden får underskott bland annat för att 

antalet demensplatser inte har byggts ut i takt med behovet och inte kompenseras till 

fullo i pengen. På funktionsnedsättningssidan har vård- och omsorgsnämnden under-

skott som beror på att vi inte har byggt ut egna gruppboenden i den takt som behövs. 

Verksamheterna har inte heller kompenserats för löneökningar.” 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Trots att kommunen/koncernen redovisat ett stort överskott dras några av nämnderna 

med mycket stora underskott. Vänsterpartiets analys är att dessa nämnder och dess 

verksamheter under många år varit underbudgeterade. Under alla dessa år har Vänster-

partiet haft högre och realistiskare budgetar. Vänsterpartiet menar att resultatenheter-
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nas ackumulerade underskott bör nollas. Medarbetarna ute i verksamheterna har svårt 

att förstå att de dagligen tvingas slita hårt och brottas med gamla underskott samtidigt 

som Värmdö kommun år efter år redovisar stora överskott.” 

 

Filip Joelsson (MP) antecknar till protokollet att han inte deltar i kommunstyrelsens 

beslut. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 99 

Internkontrollplan för kommunstyrelsen 2016 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Ärendet återremitteras för komplettering. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Förslaget till internkontrollplan för kommunstyrelsen 2016 tar fasta på de kontroll-

punkter som bedöms vara aktuella att följa upp utifrån resultatet av 2015 års intern-

kontroll. Detta innebär ett fortsatt fokus på att korrekta löner betalas ut och bokförs på 

rätt sätt, att bokföringen av representation är korrekt samt efterlevnad av momslagen. 

Utöver dessa områden är förslaget att se över att IT-investeringar genererar den nytta 

de är tänkta att göra. Internkontrollen föreslås vidare ha fokus på intern styrning där 

följsamhet till interna styrdokument samt att uppdrag verkställs i enlighet med poli-

tiska beslut kontrolleras. 

 
Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens internkontrollplan 2016, SEU 2016-04-20 

 
Yrkanden 

Monica Pettersson (M), Mikael Lindström (S) och Filip Joelsson (MP) yrkar att 

ärendet återremitteras för komplettering. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om återremissyrkandet bifalles och finner att det bifalles. 

 
Sändlista 

SEU 

 

_______ 
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Dnr 15KS/41 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 100 

Införande av miljöbidrag 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsen noterar bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämndens beslut. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige beslutade år 1991 att uppdra åt miljö- och hälsoskyddsnämnden 

att årligen dela ut en miljöbelöning om 10 000 kronor. Belöningen delades ut till den 

som arbetade ideellt och verkade för en god miljö. Den 18 februari 2010 beslutade 

bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden att göra tillägg och förtydliganden av befint-

liga regler.  

Den nuvarande miljöbelöningen delas ut för kreativa och nyskapande miljöinsatser 

som redan är utförda. Bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden bedömer att belöningen 

för utförd prestation inom miljöområdet bör ersättas med ett bidrag som delas ut innan 

produkten och/eller tjänsten finns på marknaden. På så sätt bedöms incitamenten att 

utveckla produkter och/eller tjänster inom området avlopp och slamhantering öka.  

Enligt bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämndens reglemente har nämnden möjlighet att 

bevilja bidrag, inom ramen för budget, till organisationer inom sitt verksamhetsom-

råde. Därtill beslutar nämnden om riktlinjer inom sitt verksamhetsområde. Miljöbidrag 

ryms inom bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämndens verksamhetsområde. Bidragets 

storlek och riktlinjer för handläggning är därför ett ansvarsområde för nämnden. 

 
Handlingar i ärendet 

Införande av miljöbidrag, SALS 2016-04-04 

 
Sändlista 

BMHN 

 

_______ 
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Dnr 14KS/520 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 101 

Överlåtelseavtal om försäljning av Chamottehuset 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Fastigheten Gustavsberg 1:489 (Chamottehuset) överlåts till Gustavsbergs Konstcenter 

(org.nr. 559036-0300) i enlighet med överlåtelseavtal. 

 
Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

För att minska kommunens låneskuld har kommundirektören haft i uppdrag att utreda 

möjligheten att sälja verksamhetslokaler. Det omfattar bland annat delar av de fastig-

heter som kommunen förvärvade i Gustavsbergs hamn.  

En grupp verksamma i Chamottehuset har, genom en med kommunen tecknad avsikts-

förklaring daterad den 2 juli 2015, erbjudit sig att köpa fastigheten och där utveckla ett 

keramiskt centrum med ateljéer för konstnärer och keramiker. I och med att avstyck-

ning av byggnaden är klar kan köpet nu slutföras. 

 
Handlingar i ärendet 

Överlåtelseavtal rörande försäljning av Chamottehuset, SALS 2016-04-11 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar att överlåtelseavtalet ska kompletteras med en hembuds-

klausul motsvarande den marknadsvärdesrabatt som köparen erbjuds. 

 

Anders Gullander (FP), Filip Joelsson (MP) och Thorulf Empfevik (SD) yrkar bifall 

till det utsända förslaget och avslag på yrkandet från Lindström. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om det utsända förslaget bifalles och finner att det bifalles. 

 

Ordföranden frågar om Lindströms tilläggsyrkande bifalles eller avslås och finner att 

det avslås. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

M-, FP-, C- och KD-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Alliansen anser att då en hembudsklausul inte är juridiskt bindande vid försäljning av 

fast egendom ska en sådan inte ska föras in i ärendet och beslutet. 

 

Däremot ser vi gärna att vid en eventuell framtida försäljning av denna fastighet, kom-

munen får frågan om köp först.” 

 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 
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”Socialdemokraterna är glada åt att nuvarande hyresgäster är beredda att ta ansvar för 

en fortlevnad av de viktiga verksamheterna som bedrivs i Chamottehuset. Det är också 

därför vi ställer oss bakom försäljningen till det rabatterade priset. Däremot är vi ange-

lägna om att säkerställa att en fastighet vi säljer med två miljoner kronor i rabatt inte 

blir föremål för spekulation där Värmdös skattebetalare blir förlorare, omgående eller i 

framtiden. Det var skälet till vårt tilläggsyrkande.” 

 

Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle ha biträtt yrkandet från 

Lindström om han varit beslutande vid dagens sammanträde. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 102 

Översyn av avgift för åtalsanmälan 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Avgift för åtalsanmälan inom bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden upphävs fr.o.m. 

den 1 juni 2016. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige beslutade, vid sitt sammanträde den 16 december 2015, att en 

översyn av avgiften för upprättandet av anmälan till polis eller åklagare enligt 26 kap.  

2 § miljöbalken, med en inriktning om att slopa avgiften, skulle genomföras. 

Bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden behandlade ärendet den 12 april 2016, och har 

föreslagit att avgiften ska utgå. 

 

Upphörandet av taxan för åtalsanmälan medför ett motsvarande intäktsbortfall för  

bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden. Under 2015 upprättades 19 anmälningar till 

åklagare, vilket motsvarat en intäkt om drygt 60 tkr.  

 
Handlingar i ärendet 

Översyn av avgift för åtalsanmälan, SALS 2016-04-26 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 2016KS/0178 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 103 

Näringslivspolicy 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Näringslivspolicyn antas. 

2. Näringslivspolicyn Värmdö kommun 2010 – 2014 upphävs. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Näringslivspolicyn för Värmdö kommun 2010-2014 är inaktuell och stämmer inte 

överens med den nya organisationen med näringslivsnämnden som primärt ansvarig 

för näringslivsfrågor. Den gamla policyn föreslås därför upphävas. 

Den nya näringslivspolicyn anger kommunens övergripande förhållningssätt i närings-

livsfrågor och vänder sig till alla anställda och förtroendevalda i kommunen. Som 

komplement ansvarar näringslivsnämnden för framtagande av en näringslivsstrategi. 

En ny näringslivspolicy föreslås därför antas. 

 
Handlingar i ärendet 

Näringslivspolicy, SALS 2016-04-14 

 
Yrkanden 

Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD) och Sandro Wennberg (S) yrkar bifall till det 

utsända förslaget 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget och fin-

ner att kommunfullmäktige beslutar enligt förslaget. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 2015KS/0536 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 104 

Vård- och omsorgsnämndens ej verkställda beslut inom tre 
månader – kvartal 4/2015 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Vård- och omsorgsnämndens redovisning godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Enligt socialtjänstlagen ska vård- och omsorgsnämnden rapportera beslut som inte 

verkställts inom tre månader från beslutet till Inspektionen för vård och omsorg, revi-

sorer och kommunfullmäktige. 

Vård- och omsorgsnämnden redovisade 13 beslut ej verkställda inom tre månader un-

der fjärde kvartalet. Av dessa har åtta verkställts eller avslutats under fjärde kvartalet.  

 
Handlingar i ärendet 

 

Rapportering av vård- och omsorgsnämndens beslut ej verkställda inom tre månader, 

kvartal 4 år 2015, SALS 2016-04-04 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 2016KS/0069 

 

Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 105 

Policy för föreningsbidrag och kommunal medfinansiering 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Policyn för föreningsbidrag och kommunal medfinansiering antas. 

2. Policyn för föreningsstöd upphävs. 

3. Policyn för bidrag till studieförbund verksamma i Värmdö kommun upphävs. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Policy för föreningsstöd antogs av kommunfullmäktige den 29 september 2010 och 

policy för bidrag till studieförbund verksamma i Värmdö kommun antogs den 29 sep-

tember 2011. Styrdokumenten är inaktuella och utgår från föregående mandatperiods 

förvaltningsorganisation och bör därför revideras.  

Policyn för föreningsbidrag tydliggör hur Värmdö kommun stödjer ideella föreningar 

genom föreningsbidrag, vad föreningsbidraget syftar till att uppnå och redogör för ge-

nerella kravställningar i samband med ansökningar, uppföljning, redovisning och utbe-

talning. Policyn föreslås antas och ersätta policy för föreningsstöd och policy för bi-

drag till studieförbund verksamma i Värmdö kommun.  

 
Handlingar i ärendet 

Policy för föreningsbidrag, SALS 2016-04-04 

 
Yrkanden 

Karin Aaseby (S) och Filip Joelsson (MP) yrkar att kommunstyrelsen ska ta fram prin-

ciper för kommunal medfinansiering. 

 

Marie Bladholm (M) och Thorulf Empfevik (SD) yrkar bifall till det utsända förslaget 

och avslaget på yrkandet från Aaseby och Joelsson. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget och fin-

ner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

 

Ordföranden frågar om tilläggsyrkandet från Aaseby och Joelsson bifalles eller avslås 

och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som biträder att yrkandet avslås röstar ja, den som biträder att yrkandet bifalles 

röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 
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Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (L), Fredrik 

Sneibjerg (L), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Monica Pet-

tersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mikael Lindström (S), Linda Nygren (S), Fi-

lip Joelsson (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att avslå yrkandet. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Socialdemokraterna tycker att föreningspolicyn på det stora hela är bra. Vi reserverar 

oss däremot mot att kommunstyrelsen inte ska ta fram riktlinjer för den kommunala 

medfinansieringen vid infrastruktursatsningar. Den nuvarande texten är inte tillräckligt 

tydligt om förutsättningar, krav, principer eller beloppsgränser för hur denna medfi-

nansiering ska gå till. Normalt sett när vi har en policy som fullmäktige antar, behöver 

vi också förtydliga policyn med riktlinjer i respektive nämnd. I det här fallet är kom-

munstyrelsen utpekad som ansvarig för att ta ställning till kommunal medfinansiering. 

Då är det rimligt att vi har tydliga och transparenta riktlinjer att förhålla oss till. Den 

kommunala medfinansieringen i detta avseende har också bäring på ärende 14, där vi 

hänvisar till denna protokollsanteckning.” 

 

Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle ha biträtt yrkandet från Aa-

seby och Joelsson om han varit beslutande vid dagens sammanträde. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 14KS/541 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 106 

Uppdrag om bryggpolicy 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsens uppdrag att redovisa ett förslag till policy för kommunal medfinan-

siering av gästbryggor avslutas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Förslag till policy för föreningsbidrag redogör för hur Värmdö kommun stödjer ideella 

föreningars frivilliginsatser som kompletterar kommunens egen verksamhet och främ-

jar demokrati, utveckling och ett brett socialt engagemang i Värmdö kommun. Policyn 

beskriver vägledande principer, allmänna bestämmelser och övergripande regelverk 

samt föreningsbidragets former som innefattar kommunal medfinansiering.  

Med anledning av att förslaget till policy för föreningsbidrag redovisar hur kommunen 

förhåller sig till och reglerar kommunal medfinansiering till föreningar föreslås att 

kommunstyrelsens uppdrag om att redovisa ett förslag till policy för kommunal medfi-

nansiering av gästbryggor avslutas.  

 
Handlingar i ärendet 

Uppdrag om bryggpolicy, SALS 2016-04-04 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen hänvisar till sin protokollsanteckning i § 105 (föreningsbidrag, mm). 

 
Sändlista 

Författningssamling 

 

_______ 
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Dnr 2016KS/0081 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 107 

Redovisning om Komvux 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Redovisningen noteras. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Vid kommunstyrelsens sammanträde i mars 2016 begärde Filip Joelsson (MP) en re-

dovisning av genomförd genomlysning av Komvux, m.m. Ärendet remitterades till 

förvaltningen för beredningen. 

 

Vid dagens sammanträde lämnar sektorschefen Lars Öberg en redovisning av ärendet. 

 
Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens beslut 2016-03-09, § 66 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”I likhet med vår tidigare hållning i KS och näringslivsnämnden är vi socialdemokra-

ter starkt kritiska till hur kommunledningen har hanterat situationen i Komvux 

Värmdö. En konsult har fått uppdraget att göra en ”Översyn av Tillväxtavdelningen” 

men resultatet blev en presentation som enbart rörde kommunens egen Komvux. Det 

egentliga syftet tycks istället ha varit att hantera en personalsituation rörande en erfa-

ren enhetschef i kommunen. Vi anser att det är ett oacceptabelt sätt att kommundirek-

tören och tillväxtavdelningens ledning beställer en konsultrapport som så tydligt pekar 

ut en enhetschef som ansvarig trots tydliga brister från högre ort. Vi förväntar oss att 

en sådan hantering inte upprepas och att det nu genomförs insatser som upprättar för-

troendet för kommunens vuxenutbildning så att vi kan rusta fler för dagens och mor-

gondagens arbetsmarknad i nära samarbete med kommunens integrations- och arbets-

marknadsenhet.” 

 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Den muntliga redovisningen om Komvux var ett steg framåt, men vi är kritiska mot 

att den dokumentation vi begärt inte har tillhandahållits.  När vi under redovisningen 

ställde frågor så blev vi tillrättavisade av nämndens ordförande för att vi inte kände till 

innehållet i muntliga redovisningar från nämnden tidigare under året. Det framstår för 

oss som att den politiska styrningen i Näringslivsnämnden är bristfällig, men bristen 

på dokumentation gör det svårt för oppositionen att granska frågan.” 
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Sändlista 

KLG 

 

_______ 
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Dnr 15KS/69 

 

Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 108 

Exploateringsavtal för Ösby 1:79m fl 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Exploateringsavtalet för Ösby 1:79 m.fl. godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

För genomförandet av detaljplanen för Ösby 1:79 m.fl. har ett exploateringsavtal upp-

rättats mellan kommunen och exploatören, Fastighetsbolaget Skogsbovägen 19 i Gus-

tavsberg AB. Genom avtalet regleras bl.a. att kommunen får all mark som ska utgöra 

allmän platsmark medan kommunen till exploatören överlåter de mindre markområden 

som enligt detaljplaneförslaget ska utgöra kvartersmark. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringsavtal tillhörande detaljplan för Ösby 1:79 m fl, SOT 2016-04-14 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/69 

 

Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 109 

Antagande av detaljplaneförslag, för Ösby 1:79 m.fl. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Detaljplanen för Ösby 1:79 m.fl. antas. 

2. Strandskyddet upphävs på kvartersmark. 

3. Granskningsutlåtandet godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Detaljplanen syftar till ändring av gällande detaljplan. Användning kontor och lager 

ändras till bostadsändamål. Planen kommer att möjliggöra byggrätt för fyra punkthus 

med fyra till sex våningar och en extra indragen takvåning, vilket ger en byggrätt på ca 

5900 m² bostäder och förskola. Ärendet handläggs enligt PBL SFS 2010:900 i dess ly-

delse efter januari 2015 med utökat förfarande. Föreslagen detaljplan bedöms vara för-

enlig med gällande översiktsplan. 

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2016-03-22 ”Antagande av detaljplaneförslag, för Ösby 1:79 m.fl.”. 

Plankarta. Planbeskrivning. Illustrationskarta. 

Miljökonsekvensbeskrivning. Samrådsredogörelse. Granskningsutlåtande. Porgas 

utredning om föroreningar flyktiga ämnen. 

Kommunstyrelsens planutskotts beslut 2016-04-20, § 20 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 11KS/11 

 

Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 110 

Antagande av detaljplan för PFO-område T3, Torsby 1:260 
m.fl. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Detaljplanen för PFO-område T3, Torsby 1:260 m.fl. antas. 

2. Utställningsutlåtandet godkänns efter förnyad utställning. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Detaljplaneförslag för PFO-området Torsby T3 syftar till att anpassa området för per-

manentboende, ange riktlinjer för kommande bebyggelseutveckling och möjlighet till 

avstyckningar. Planområdet omfattas idag av 66 fastigheter med en blandning av per-

manentbostäder och fritidshus.  

Målsättning är att tillvarata områdets karaktär och samtidigt möjliggöra viss utveckl-

ing. Minsta fastighetsstorlek är i allmänhet föreslagen till 2500 m². Vid fullt utnytt-

jande av avstyckningsmöjligheterna resulterar planförslaget i ca 20 nya fastigheter. 

Byggrätten varierar med storlek på fastigheten. Planförslaget säkerställer natur- och 

vattenområden samt områden som behövs för dagvattenhantering. Planområdet är ca 

37 hektar.  

Länsstyrelsen har den 21 augusti 2015 upphävt strandskyddet på kvartersmark och all-

män plats, lokalgata. Upphävandet inträder då planen vinner laga kraft. 

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2016-03-22 ”Antagande av detaljplan för PFO-område T3, Torsby 

1:260 m.fl.”. Plankarta. Genomförandebeskrivning. Markintrångskarta. Samrådsredo-

görelse program. Samrådsredogörelse. Utlåtande efter utställning. Utlåtande efter för-

nyad utställning. Dagvattenutredning 2013. Dagvattenutredning 2014. Bullerutred-

ning, 2013. Kulturinventering. Naturinventering. 

Kommunstyrelsens planutskotts beslut 2016-04-20, § 21 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Det antecknas till protokollet att Filip Joelsson (MP) inte deltar i överläggningar och 

beslut i detta ärende p.g.a. jäv. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/72 

 

Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 111 

Åtgärdsvalsstudie Verksamhetsområde Kil 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Åtgärdsvalsstudien, Verksamhetsområde Kil godkänns. 

2. Kommundirektören ges i uppdrag att tillsammans med Trafikverket och Nacka 

kommun teckna avsiktsförklaring. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Trafikverket, Värmdö kommun och Nacka kommun genomför i samverkan en 

åtgärdsvalsstudie för verksamhetsområdet Kil. Till åtgärdsvalsstudien har ett förslag 

på avsiktsförklaring tagits fram. 

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2016-03-22, ”Åtgärdsvalsstudie Verksamhetsområde Kil”. Förslag till 

avsiktsförklaring ÅVS Kil. Åtgärdsvalsstudie: Verksamhetsområde Kil. 

Kommunstyrelsens planutskotts beslut 2016-04-20, § 22 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”I likhet med vår tidigare hållning i KS och näringslivsnämnden är vi socialdemokra-

ter starkt kritiska till hur kommunledningen har hanterat situationen i Komvux 

Värmdö. En konsult har fått uppdraget att göra en ”Översyn av Tillväxtavdelningen” 

men resultatet blev en presentation som enbart rörde kommunens egen Komvux. Det 

egentliga syftet tycks istället ha varit att hantera en personalsituation rörande en erfa-

ren enhetschef i kommunen. Vi anser att det är ett oacceptabelt sätt att kommundirek-

tören och tillväxtavdelningens ledning beställer en konsultrapport som så tydligt pekar 

ut en enhetschef som ansvarig trots tydliga brister från högre ort. Vi förväntar oss att 

en sådan hantering inte upprepas och att det nu genomförs insatser som upprättar för-

troendet för kommunens vuxenutbildning så att vi kan rusta fler för dagens och mor-

gondagens arbetsmarknad i nära samarbete med kommunens integrations- och arbets-

marknadsenhet.” 

 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Miljöpartiet är fortsatt starkt kritiska till att Alliansen väljer att lägga återvinnings-

centralen med tillhörande återbruk i Kil istället för i Ekobacken. Placeringen i Eko-

backen hade varit optimal för boende både i och kring Gustavsberg samt på Ingarö.” 
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Sändlista 

SOT 

Kommundirektören 

 

_______ 

 

 

 

  



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 25 av 42 

Kommunstyrelsen 2016-05-11 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

Dnr 2015KS/0502 

 

Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 112 

Arbetsmiljö- och hälsopolicy 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Arbetsmiljö- och hälsopolicyn antas. 

2. Gällande arbetsmiljöpolicy upphävs. 

3. Gällande hälsopolicy upphävs. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Två av kommunens befintliga styrdokument inom personalområdet föreslås upphöra 

och ersättas av en gemensam arbetsmiljö- och hälspolicy för Värmdö kommun. Mål-

sättningen med arbetsmiljöarbetet ska vara att på alla nivåer öka andelen friska medar-

betare, säkra arbetsplatser, god anda och trivsel samt goda resultat.  

Syftet med arbetsmiljöarbetet syftar dels till ett förebyggande arbete, dels att minimera 

risker och ohälsa men även till att alla anställda ska känna uppskattning och gemen-

skap. Ingen anställd ska utsättas för våld och hot, diskriminering, kränkande särbe-

handling eller trakasserier på sin arbetsplats. Arbetsmiljöarbetet ska drivas partsge-

mensamt och genomsyra besluten på alla nivåer i kommunen. 

 
Handlingar i ärendet 

Arbetsmiljö- och hälsopolicy för Värmdö kommun, SALS 2016-04-04 

 
Yrkanden 

Karin Aaseby (S) yrkar att arbetsmiljö- och hälsopolicyn ska kompletteras med hur 

policyn ska genomföras i organisationen samt hur den ska följas upp och utvärderas. 

 

Anders Gullander (L), Thorulf Empfevik (SD) och Ina Ununger (C) yrkar bifall till det 

utsända förslaget och avslag på yrkandet från Aaseby. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget och fin-

ner att kommunstyrelsen besluta enligt förslaget. 

 

Ordföranden frågar om tilläggsyrkandet från Aaseby bifalles eller avslås och finner att 

det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som biträder att yrkandet avslås röstar ja, den som biträder att yrkandet bifalles 

röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 
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Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (L), Fredrik 

Sneibjerg (L), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Monica Pet-

tersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mikael Lindström (S), Linda Nygren (S), Fi-

lip Joelsson (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att avslå yrkandet. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”I den nya arbetsmiljö- och hälsopolicyn har formuleringar kring organisation och 

uppföljning helt tagits bort och målen blivit vagare. Mot bakgrund av att sjukskriv-

ningarna ökat och hälsotalen försämrats under de senaste året i kommunen förväntade 

vi oss en höjd ambitionsnivå i den policy som nu antagits. I den nya policyn har det 

kvantifierbara målet i hälsopolicyn att 95 % av medarbetarna är friska helt tagits bort 

och ersatts med att arbetsmiljöarbetet ska vara att på alla nivåer öka andelen friska 

medarbetare. Vi oroas över att det därmed inte finns några mål för det förebyggande 

hälsoarbetet. Vidare saknar vi helt formuleringar kring hur arbetsmiljö och hälsoarbe-

tet ska organiseras från central till lokal nivå samt hur det ska följas upp och utvärde-

ras. Vill man förbättra medarbetarnas hälsa och arbetsmiljö måste man från politiskt 

håll visa att vi menar allvar med hur organisation samt uppföljning av frågorna ska se 

ut. Det gör inte alliansen med den nya arbetsmiljö- och hälsopolicyn. Därför reserve-

rade sig den socialdemokratiska gruppen efter att alliansen röstat emot vårt tilläggsför-

slag att arbetsmiljö- och hälsopolicyn kompletteras med hur policyn ska genomföras i 

organisationen samt hur den ska följas upp och utvärderas.” 

 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Återigen nekar Alliansen till att inkludera ett avsnitt om att göra medarbetarenkäter 

varje eller vartannat år som Kommunstyrelsen får ta del av. Trots återkommande frå-

gor från Miljöpartiet har vi inte fått ta del av de senast genomförda medarbetarenkä-

terna från samtliga kontor. Mycket tyder på att resultatet från enkäterna ger ett dåligt 

betyg på ledningens styrning och att Kommundirektören och Kommunstyrelsens Ord-

förande därmed inte vill delge informationen till oss politiker.” 

 

Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle ha biträtt yrkandet från Aa-

seby om han varit beslutande vid dagens sammanträde. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 14KS/372 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 113 

Revidering av kommunstyrelsens reglemente – planfrågor 
samt exploatering och markanvisning 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Revideringen av kommunstyrelsens reglemente antas. 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

2. Ändringen av kommunstyrelsens delegationsordning avseende planfrågor an-

tas. 

3. Ändringen av kommunstyrelsens delegationsordning avseende markanvisning 

och exploatering antas under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut om 

ändrat reglemente. 

 
Beslutsnivå 

P.1 Kommunfullmäktige 

P.2-3 Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsens mål om kortare beredningstid för detaljplaner har föranlett ett för-

slag till ökad delegation i planprocessen. 

Kommunfullmäktige har antagit riktlinjer för markanvisning och exploateringsavtal. 

Detta medför att vissa justeringar bör göras i kommunstyrelsens reglemente och dele-

gationsordning. 

 
Handlingar i ärendet 

Revidering av kommunstyrelsens reglemente och delegationsordning – planfrågor 

samt exploatering och markanvisning, SALS 2016-04-27 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) och Filip Joelsson (MP) yrkar i beslutspunkt 2 att förslaget antas 

med ändring matt punkt 4.5 och 4.7 kvarstår enligt nuvarande delegationsordning. 

 

Anders Gullander (L) och Thorulf Empfevik (SD) yrkar bifall till det utsända förslaget 

och avslag på ändringsyrkandet från Lindström och Joelsson. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget eller en-

ligt yrkandet från Lindström och Joelsson och finner att kommunstyrelsen beslutar en-

ligt det utsända förslaget 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen och Filip Joelsson (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yr-

kande. 
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Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle ha biträtt yrkandet från 

Lindström och Joelsson om han varit beslutande vid dagens sammanträde. 

 

 
Sändlista 

KF 

Författningssamling 

SOT 

 

_______ 
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Dnr 2016KS/0089 

 

Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 114 

Bredbandsstrategi 2016 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Bredbandsstrategi 2016 antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

För att nå bredbandsmålet, att 90 procent av invånarna ska ha tillgång till fiber, till 

2020 måste utbyggnadstakten ökas i Värmdö. I nuläget har cirka 25 procent av befolk-

ningen tillgång till snabb och kapacitetsstark bredbandsuppkoppling. 

För att underlätta utbyggnaden har kommunen inlett en samverkan med TeliaSonera 

för att få fiber till kommunala institutioner och till alla mera centralt belägna bostads-

områden via luftburen fiber i befintligt stolpnät. 

I bredbandsstrategin tydliggörs kommunens vilja att medverka till en snabb utbygg-

nad. 

 
Handlingar i ärendet 

Bredbandsstrategi 2016, SALS 2016-03-03 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar att förvaltningen i budgetprocessen för 2017 ska redovisa 

en handlingsplan med resurstilldelning för att nå strategins mål. 

 

Anders Gullander (L) yrkar bifall till det utsända förslaget och avslag på tilläggsyrkan-

det från Lindström 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget och fin-

ner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

 

Ordföranden frågar om Lindströms tilläggsyrkande bifalles eller avslås och finner att 

det avslås. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 2016KS/0065 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 115 

Kommunens ansvar för beredskap inom omsorg, förskola 
och skola 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Rapporten godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommundirektören har haft i uppdrag att utreda hur kommunens ansvar för beredskap 

inom omsorg, förskola och skola ska utformas och finansieras. Föreliggande rapport 

ger en bild av dagsläget inom förskola, skola och omsorger. Den beskriver också fram-

tida planer och behov. 

 
Handlingar i ärendet 

Kommunens ansvar för beredskap inom omsorg, förskola och skola, SALS 2016-02-

29 

 
Yrkanden 

Karin Aaseby (S) och Filip Joelsson (MP) yrkar att rapporten godkänns med revide-

ringen att sista meningen i 6:e stycket på sid. 21 skrivs om så den lyder: ”I övrigt kan 

biståndsbeslut behöva ses över så de följer lagen och dess intentioner.” 

 

Jan Dolk (KD) yrkar bifall till det utsända förslaget och avslag på ändringsyrkandet 

från Aaseby och Joelsson. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget eller en-

ligt yrkandet från Aaseby och Joelsson och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 

det utsända förslaget. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som biträder det utsända förslaget röstar ja. Den som biträder yrkandet från Aa-

seby och Joelsson röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (L), Fredrik 

Sneibjerg (L), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Monica Pet-

tersson (M). 

 

Följande röstar nej: 
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Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mikael Lindström (S), Linda Nygren (S), Fi-

lip Joelsson (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att avslå yrkandet. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Socialdemokraterna reserverade sig mot beslutet då vi ansåg att formuleringen på sid 

21, sjätte stycket, sista meningen är tendensiös och inte kan härledas i något faktabase-

rat underlag. Formuleringen ”I övrig kan biståndsbeslut behöva ses över så att de inte 

är mer generösa än rättspraxis då detta riskerar att leda till onödigt höga kostnader som 

långsiktigt kan försvåra att tillkommande behov kan tillgodoses” är direkt olämplig 

och inte överensstämmande med något faktabaserad underlag. Vi ville godkänna rap-

porten med revideringen att sista meningen i 6:e stycket på sid 21 skrivs om så den ly-

der: “I övrigt kan biståndsbeslut behöva ses över så att de följer gällande lagstiftning 

och lagens intentioner.” 

 

För övrigt välkomnar vi rapporten och vi ser fram emot att använda den vidare i våra 

facknämnder.” 

 

Filip Joelsson (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

 

Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle ha biträtt yrkandet från Aa-

seby och Joelsson om han varit beslutande vid dagens sammanträde. 

 
Sändlista 

KLG 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 116 

Befrielse från uppdrag som ersättare för ombud i 
Kommunivest samt nyval 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Annika Andersson Ribbing (S) befrias från uppdraget. 

2. Mikael Lindström (S) väljs till ny ersättare för kommunens ombud i Kommu-

ninvest 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Annika Andersson Ribbing (S) har avsagt sig uppdraget som ersättare för kommunens 

ombud i Kommuninvest. 

 
Handlingar i ärendet 

Avsägelse, 2016-04-26 

 
Sändlista 

Kommuninvest 

Troman 

M Lindström 

 

_______ 
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Dnr 2016KS/0154 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 117 

Yttrande om trafikförändringar i SL-trafiken 2016/2017 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Yttrandet godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Landstingets trafikförvaltning föreslår viss utökad turtäthet i rusningstrafik samt fler 

direktbussar för att minska trängseln på bussarna. Dessutom föreslås vissa nya av-

gångar kvällstid för att underlätta för resande. 

 

I förslag till yttrande framför kommunen både generella synpunkter på busstrafiken 

och detaljsynpunkter på de olika busslinjerna. 

 
Handlingar i ärendet 

Yttrande om trafikförändringar i SL-trafiken 2016/2017, SALS 2016-04-11 

 
Sändlista 

SL 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 118 

Delgivningar 
 

 Arbetsförmedlingens inriktningsplan rörande anpassning av kontorsnätet inom 

Arbetsförmedlingen, Marknadsområde Stockholm Gotland 

 KIVABs styrelseprotokoll 2016-03-21 

 Skrivelse från Klimataktion Stockholm 

 Skrivelse från Mats Löfdahl om exploatering och byggnation i fabriksområdet 

 VONs beslut 2016-03-22 om genomlysning av vård och omsorg 

 Protokoll CESAM 2016-04-28 

 Skrivelse om ”LSS och Rådet” från Autism och Aspbergerföreningen i 

Stockholms län, Kullsvedsskolan föräldraförening och FUB Nacka-Värmdö, 

2016-05-10 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 119 

Delegationsbeslut 
 

 Samråd med Lantmäteriet nr 664-665/16 

 Avtalsservitut för VA-ledningar Mörtnäs 1:221 

 Försäljning av Solberga 1:51 

 Godkännande av intrångsersättning ÄNGSVIK 1:30 

 Markupplåtelse samt godkännande av intrångsersättning, Gustavsberg 2:1, 

Ösby 1:65 

 Markupplåtelse avseende elektrisk starkströmsanläggning Skevik 2:1 

 Yttrande om tillfällig avlysning av vattenområde i samband med ÅF Offshore 

Race 

 Yttrande om skogsavverkning Stavsnäs 1:902 

 Yttrande om naturvårdsavtal Fågelvik 1:315 

 Överenskommelse om upplåtelse av ledningsrätt för VA-ledningar 

 Nyttjanderättsavtal för nätanslutning, Brunn 1:1,Mörtnäs 1:40 

 Avtalsservitut för VA-ledningar, Mörtnäs 1:181, 12:205 

 Anställningar, mm 

 

_______ 
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Dnr 14KS/303 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 120 

Svar på motion (MP) om kommunala friskolor 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Motionen avslås. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Malin Åberg Aas m.fl. (MP) har i en motion föreslagit att Värmdö kommun ska utreda 

möjligheten att inrätta förskolenheter eller skolenheter med lokal styrelse enligt skolla-

gen och kommunallagen samt införa stöd i form av ersättning eller organisatoriskt stöd 

för mindre förskolor och skolor i Värmdö kommun.  

Motionen föreslås avslås.  

 
Handlingar i ärendet 

Svar på motion (MP) om kommunala friskolor, SALS 2016-03-30 

 
Yrkanden 

Filip Joelsson (MP) yrkar bifall till motionen. 

 

Monica Pettersson (M) yrkar bifall till det utsända förslaget att motionen avslås. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om motionen bifalles eller avslås och finner att den avslås. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/0633 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 121 

Svar på motion (MP) om att göra Värmdö till en 
fristadskommun för förföljda konstnärer/författare 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Motionen avslås. 

2. Kommunfullmäktiges beslut 2001-03-28, § 35, om att bifalla en motion från 

(S) om en fristad för förföljda författare, upphävs. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Malin Åberg Aas m.fl. (M) har i en motion föreslagit att kommunfullmäktige ska be-

sluta att Värmdö kommun blir en fristadskommun för förföljda konstnärer/författare. 

ICORN (fristädernas internationella medlemsorganisation) och de städer, kommuner 

och regioner som är fristäder bedriver en viktig verksamhet för enskilda konstnärer 

och deras familjer, men även för yttrande- och pressfriheten. Ett medlemskap i ICORN 

och att erbjuda en konstnär skydd i en kommun kräver dock ett ekonomiskt och perso-

nellt engagemang som för närvarande inte kan tillgodoses. I kommunen pågår bland 

annat arbetet med kulturhuset i Gustavsbergs hamn, ett projekt som kräver stora ar-

betsinsatser och engagemang av anställda inom kultur- och fritidsavdelningen. 

Motionen föreslås avslås 

Kommunfullmäktige biföll i mars 2001 en motion om att kommunen skulle uttala in-

tresse för att bli en fristad för författare. Detta beslut föreslås upphävas. 

 
Handlingar i ärendet 

Svar på motion (MP) om att göra Värmdö till en fristadskommun för förföljda konst-

närer/författare, SALS 2016-04-05 

 
Yrkanden 

Filip Joelsson (MP), Mikael Lindström (S) och Karin Aaseby (S) yrkar bifall till mot-

ionen och avslag på p. 2 i förslaget till beslut. 

 

Thorulf Empfevik (SD) yrkar bifall till det utsända förslaget och avslag på yrkandena 

från Joelsson m.fl. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om motionen avslås och bifalles och finner att den avslås. 

 

Ordföranden frågar om förslagets p. 2 bifalles eller avslås och finner att det bifalles. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle ha biträtt yrkandet från Jo-

elsson m.fl. om han varit beslutande vid dagens sammanträde. 

 



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 38 av 42 

Kommunstyrelsen 2016-05-11 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/313 Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 122 

Svar på motion (S) om pedagogiskt utvecklingsnav i 
Värmdö – Pedagog Värmdö 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Motionen avslås 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Karin Aaseby m.fl. (S) har i en motion föreslagit att Värmdö kommun ska utforma för-

slag på forum för fortbildning, kollegialt lärande, kvalitetsutveckling och utveckling 

av undervisning samt utforma förslag på en gemensam resurspool för elevhälsan be-

nämnt Pedagog Värmdö. I Värmdö kommun pågår projekt och fortlöpande kvalitetsar-

bete som syftar till att utveckla kvalitet inom förskola, grundskola, särskola och gym-

nasium som exempelvis konferenser om kollegialt lärande, digitala verktyg, gemen-

sam utvecklingsdag och ämnesnätverk.  

Skolinspektionen har under hösten 2015 genomfört en regelbunden tillsyn av bl.a. 

elevhälsan i Värmdö kommun. Under juni månad 2016 kommer utbildningsnämnden 

att redovisa genomförda åtgärder avseende tillgång till elevhälsa för elever i förskole-

klass och grundskola till Skolinspektionen.  

Motionen föreslås avslås.  

 
Handlingar i ärendet 

Svar på motion (S) om pedagogiskt utvecklingsnav i Värmdö – pedagog Värmdö, 

SALS 2016-02-11 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar i första hand bordläggning och i andra hand bifall till mot-

ionen. 

 

Filip Joelsson (MP) yrkar bifall till motionen. 

 

Monica Pettersson (M) och Thorulf Empfevik (SD) yrkar avslag på bordläggningsyr-

kandet samt bifall till det utsända förslaget att motionen avslås. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om bordläggningsyrkandet bifalles eller avslås och finner att det 

avslås. 

 

Ordföranden frågar om motionen avslås eller bifalles och finner att motionen avslås. 
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Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 123 

Skrivelse om polisens omorganisation 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsen ska inbjuda representanter för polisen till ett kommande kommun-

styrelsesammanträde, helst före sommaruppehållet, för att redovisa resultatet av omor-

ganisationen 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

S-gruppen har inlämnat en skrivelse där man föreslår att Värmdö kommun skickar en 

skrivelse till Polisregion Stockholm och efterfrågar en redovisning av resultatet av om-

organisationen. 

 
Handlingar i ärendet 

Skrivelse från S-gruppen, 2016-05-11 

 
Yrkanden 

Monica Pettersson (M) och Mikael Lindström (S) yrkar att kommunstyrelsen ska in-

bjuda representanter för polisen till ett kommande kommunstyrelsesammanträde, helst 

före sommaruppehållet, för att redovisa resultatet av omorganisationen. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt yrkandet från Pettersson och 

Lindström och finner att yrkandet bifalles. 

 
Sändlista 

Sektorschef administration 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-05-11 § 124 

Skrivelse om arbetsförmedlingens omorganisation 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

S-gruppens förslag avslås. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

S-gruppen har inlämnat en skrivelse där man föreslår att kommunen med anledning av 

en skrivelse från arbetsförmedlingen om anpassning av kontorsnätet beslutar 

 

Att Värmdö kommun svarar arbetsförmedlingen och upprepar sin farhåga om de nega-

tiva konsekvenser som kan uppstå i samarbetet mellan arbetsförmedlingen och kom-

munen. 

 

Att Värmdö kommun inom ett år begär en redovisning av hur arbetsförmedlingens nya 

organisation fungerat, i synnerhet i samarbetet mellan myndigheten och kommunen.  

 
Handlingar i ärendet 

Skrivelse från S-gruppen, 2016-05-11 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar bifall till S-gruppens förslag. 

 

Ina Ununger (C) yrkar avslag på S-gruppens förslag- 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om S-gruppens förslag bifalles eller avslås och finner att det av-

slås. 

 

_______ 

 

 

 

 


